
 

فرهنگ و هنر-  مهدی نقویان مدیرعامل موسسه اندیشه شهید آوینی 
در یک نشست رسانه ای از ساخت فصل سوم مجموعه تلویزیونی »گاندو« 

با محوریت سوژه »نفوذ« خبر داد.
مهدی نقویان مدیرعامل موسســه اندیشــه شــهید آوینی در نشست 
رســانه ای در محل این موسســه با اشاره به ســاخت فصل سوم مجموعه 
تلویزیونی »گاندو« اظهار کرد: به این دلیل که از فصل دوم گاندو اســتقبال 

خوبی شد قرار است فصل سوم این سریال نیز ساخته شود. 
ما ســال گذشته کمتر فیلمی ســاختیم چون کرونا سینما را به حالت 
تعطیل و نیمه تعطیل درآورده بود اما امسال برنامه هایی برای همکاری با بنیاد 

سینمایی فارابی داریم.
وی ادامــه داد: حــالا اولین خبر رســمی این اســت که فصل ســوم 
»گانــدو« در حال نگارش اســت و امســال به تولید می رســد. برخلاف 
ادعایی که در دولت قبل می شــد که این ســریال جناحی اســت و به زدن 
 دولت قبل مربوط می شــود، اما درســت نیست و در دولت جدید هم آن را 

می سازیم. 
در همه دولت ها ممکن است نفوذ رخ دهد. در هر دولتی ممکن است به 
خاطر بستری که ایجاد می کنند این نفوذ بیشتر باشد و در دولتی که حواسش 
هست کمتر باشد اما واقعیت این است که سیستم های امنیتی همیشه درگیر 

نفوذ هستند.
نقویان در ادامه این نشست به ارائه توضیحاتی درباره دیگر پروژه های 

در دست تولید این مجموعه پرداخت.

فرهنــگ و هنر- علیرضا عصار 
که یکی از داوران برنامه اســتعدادیابی 
بندبازی بود درباره میزان رضایت خود 
از خوانندگان گروه های شرکت کننده در 
این برنامه به خبرنگار ایرنا گفت: به طور 
کلی آن چیزی که برای من دلگرم کننده 
و شــاید جزو اهــداف اولیه بندبازی 
اســت، آن بود که تعداد قابل توجهی 
نوازنده درجه یک در شهرســتان های 
مختلــف پیدا کردیم کــه کاملا آماده 
ورود به بازار حرفه ای موسیقی هستند 
و اکنون آمادگی و ظرفیت این را دارند 
که به بهترین گروه هایی که به صورت 
حرفه ای فعالیت می کنند و مشــغول 

کنسرت هستند، ملحق شوند.
وی افزود: خواننده های خوب هم 
در گروه های شرکت کننده در بندبازی 
حضور داشــتند اما بین اعضای گروه 
تفکیک قائل نشــدیم و فقط در قالب 
گروه، عملکرد آنان را بررســی کردیم. 
بعضی  از گروه ها خواننده شان همسطح 
بود، بعضی ها، خواننده بهتری داشتند و 
در بعضی  از گروه ها، نیز بالعکس بود.

عصار دربــاره جایگاه خواننده و 
تاثیر آن بر موفقیت یک گروه موسیقی 
ابراز کرد: من تصور می کنم گروه های 
موســیقی با برنامه ریــزی و مدیریت 
خوب و با کمــک خوانندگان خوب، 
می توانند وارد بازار موســیقی شوند. 
در جهان هم، وضعیت اینطور اســت؛ 
بــه عنوان مثال در گروه »بیتلز« که تک 
تک اعضای آن محبوبیتی پیدا می کنند 

امــا محبوبیت خواننــده در موفقیت 
آن تاثیر مهمی دارد. این موســیقیدان 
درباره موفقیت بازار موســیقی با ورود 
گروه های شــرکت کننده در بندبازی 
گفت: پیش بینی اینکه چه کسی در بازار 
موسیقی موفق می شود به خصوص با 
پیچیدگی های بازار فعلی، کار سختی 
اســت اما اگر از من بپرسید گروه های 

بندبازی ظرفیت موفق شــدن را دارند 
یا خیر، بــه نظر من تعدادی از گروه ها 
ظرفیــت موفــق شــدن را دارند. اگر 
ضمن برنامه ریزی درســت، قطعات 
خوبی برایشان ساخته شود و مدیریت 
خوبی داشته باشــند، بازار موسیقی را 

تحت الشعاع عملکرد مثبت خود قرار 
خواهند داد.

عصار درباره خطرات و آســیب 
هایی که برنامه های اســتعدادیابی در 
سرخوردگی و حتی ایجاد زمینه برای 
مهاجرت آنان به علت نبود سیســتم 
حمایتــی در بازار موســیقی به وجود 
آورد، گفت: این اتفاق، احتمالی نیست 

که بشود براساسش تصمیم گیری کرد 
و نمی توان گفت این موضوع احتمال 
زیــادی دارد. بــا توجه به وضعیتی که 
موســیقی ما به طور کلــی دارد، همه 
محدودیت هایی که پیرامونش هست 
و همه پیچیدگی هایی که بازار موسیقی 

مــا دارد، به نظرم ســاخت برنامه های 
استعدادیابی در حوزه موسیقی بسیار 
واجب اســت. این خواننده موسیقی 
پاپ با تاکید بر اینکه برنامه بندبازی به 
عنوان یک مسابقه منحصربه فرد در دنیا، 
فاصله زیادی با اســتانداردهای برنامه 
های اســتعدادیابی ندارد، ادامه داد: به 
نظر من، با توجه به عملکرد پلتفرمی که 

بر روی این برنامه سرمایه گذاری کرده، 
فضای تازه ای ایجاد شده و ایرادات آن 
هم قابل حل و چشــم پوشی است. به 
نظر من این برنامه در کوتاه مدت حتی 
می تواند تاثیرات بسیار مثبتی روی بازار 
موســیقی بگذارد. عصار در ادامه بیان 

کــرد: من هیچ گاه در جایگاه داور قرار 
نگرفتم و به همین دلیل هم سعی کردم 
قضاوت سخت نکنم. بیشتر سعی کردم 
بر اســاس آنچه که به خودم گذشته و 
محصولش تجربه طولانی مدت است، 
با مهربانانه ترین و همکارانه ترین نوع 

ممکن رفتار کنم.
خارجی  مشــابه  بندبازی 

ندارد
این نوازنده و آهنگساز در پاسخ به 
این سوال که آیا بازار موسیقی از لحاظ 
ساختاری و سیستمی ظرفیت حمایت 
از گروه های موســیقی مستعد را دارد؟ 
بیان کرد: برنامه  بندبازی مشابه خارجی 
نــدارد اما در برنامه هایی که به صورت 
اســتعدادیابی هستند این واقعیت تلخ 
وجود دارد که استعدادهای برتر به بازار 
موسیقی کشورشان معرفی شوند، اما در 

بازار دوام نمی آورند.
وی ادامه داد: با این حال، ساخت 
چنیــن برنامــه ای لازم و تاثیرگــذار 
اســت چرا که که نوازنده های جواب 
و بااســتعداد زیادی امید به آینده بهتر 
پیدا می کنند. این برنامه ویترینی است 
کــه مثلا یک نوازنده ۱۶ ســاله که در 
شهرستانی ســاز می زند و در شرایط 
عادی، امکان ورود به بازار موســیقی 
را ندارد و سراســر اســتعداد و عشق 
به موســیقی است، با نمای درستی که 
در این برنامه از خود نشــان می دهد، 
می تواند دیده شود و با همکارانش در 
بازار موسیقی فرصت حضور پیدا کند.

عصــار همچنین ابــراز کرد: در 
حال حاضــر بســیاری از نوازندگان 
شــرکت کننده در بندبــازی به دلیل 
استعدادشــان می توانند در گروه های 
خوب موســیقی کشور حضور داشته 
باشند. بنابراین ارزش دارد که هر طوری 
لازم است برای برگزاری چنین برنامه 
هایی بجنگیم. این استعدادهای جوان، 
فقط ساز دستشان است و در همه جای 

کشــور حضور دارند. چگونه باید 
وارد بازار موسیقی شوند و چگونه 

باید استعدادشــان را نشــان و 
پرورش دهنــد؟ آیا فضایی 

به آنان داده می شود؟ برنامه 
بندبازی نشان داد که آنان 

می توانند دیده شــوند 
برنامه شان  عادلانه  و 

را اجــرا کننــد و 
درباره شان  مردم 
تصمیــم بگیرند. 

مســابقه  بندبــازی 
بندهای  اســتعدادیابی 
موســیقی ایران در ژانر 
پــاپ و پــاپ تلفیقی 
اســت که توســط یک 
آنلایــن  اپلیکیشــن 
داخلی پخش می شــود 
و ترکیبــی از رأی داوران 

و آرای مردمی سرنوشــت 
گروه هــای شــرکت کننده 

 در ایــن رقابــت را تعییــن 
می کند.

فصلسوم»گاندو«کلیدمیخورد
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عصار: سعی کرده ام قضاوت سخت نکنم

برنامه های استعدادیابی 
تاثیرخوبی بر بازار موسیقی دارد

علیرضا عصار خواننده و آهنگساز، بر اهمیت برگزاری مسابقه و برنامه های استعدادیابی در حوزه موسیقی تاکید کرد 
و تاثیر آن بر بازار موسیقی و ایجاد انگیزه در میان جوانان را مثبت و مهم دانست.

بندبازی مسابقه استعدادیابی بندهای موسیقی ایران در ژانر پاپ و پاپ تلفیقی 
است که توسط یک اپلیکیشن آنلاین داخلی پخش می شود و ترکیبی از رأی داوران 
و آرای مردمی سرنوشــت گروه های شرکت کننده در این رقابت را تعیین می کند.

هدفمنازتئاترکارکردننهکسبدرآمدونهدیدهشدناست
فرهنگ و هنر- جواد خواجوی 
گفت: هدف مــن از تئاتر کار کردن نه 
کسب درآمد و نه دیده شدن است، بلکه 
می خواهــم کار خوبی را روی صحنه 

ببرم که سطحم را ارتقا بدهد.
این بازیگر در رابطه با فعالیت های 
خــود اظهار کرد: در زمانی از زندگی ام 
به سر می برم که سعی می کنم هیچ کار 
اضافه  و بیهوده ای انجام ندهم که وقتم را 
تلف کند؛ چراکه هر لحظه نفس کشیدنم 
برایم مهم است. بازی در تئاتر آدیداس 
که سال گذشته با آن روی صحنه رفتم، 
با اینکه سه روز برایش تمرین کردم و ۶ 
اجرای اول آن نیز حکم تمرین داشت، 
پروژه مهمی برایم بــود، چراکه گروه 
آن را دوســتانم تشکیل می دادند. من و 
اعضای آن گروه در گذشته آرزو داشتیم 
که یک روز بتوانیم در تهران تئاتری را به 
روی صحنه ببریم و برایم بازی در کنار 
آن ها خوشحال کننده بود. وی افزود: در 
چند وقت اخیر غیر از بازی در ســریال 
یاغــی و تمرین نمایش مرگ تصادفی 
یک دراکولا کاری انجام نداده ام و تمام 
وقت خود را بر این گذاشتم که ادعاهای 
خود را به اثبات برســانم. مردم از جای 
دیگری من را شناختند اما همیشه ادعا 
دارم که من متعلق به آنجا نیستم، کارهای 
بیشــتری در زندگی ام انجــام داده ام و 
توانایی های بیشــتری دارم. این موارد 
همیشــه در مصاحبه گفته می شود اما 
باید در کار هم دیده شود. بر این اساس 
می توانم بگویم که تئاتر مرگ تصادفی 
یک دراکولا از جمله کارهایی است که 
با آن ادعا میکنم و توانایی خود را در آن 

نشان می دهم. 
مقابل تمام سالن های تئاتر 

مشهد اشک ریخته ام 
این بازیگر عنــوان کرد: اینکه در 
مشهد تئاتر مرگ تصادفی یک دراکولا 
را بــه صحنه می بریــم، اهمیت آن را 
برایم بیشــتر می کند؛ چراکه در مقابل 
تمام سالن های تئاتر آن اشک ریخته ام 
و خواســته ام در آن ها فعالیت کنم. در 
تمام خیابان های این شهر تئاتر خیابانی 

کار کرده ام و کارهای بسیاری از جمله 
دســتیاری، تصویربــرداری، تدوین، 
صدابرداری، عکاسی و... انجام داده ام. 

خواجوی اضافه کــرد: اجرا در 
مشــهد برایم به مثابــه این می ماند که 
برای تحصیل به خارج رفته باشــم و 
پس از بازگشــت بخواهم آموزه های 
خــود در آنجا را در مملکت خود ارائه 
دهم، چراکه من در تهران زندگی، کار و 
تمرین می کنم اما اکنون به مشهد آمدم 
تا به مردم شــهرم، همکارانم و دوستان 

قدیمی ام توانایی ام را نشان دهم.
 وی تصریح کرد: مشــهد بسیار 
مردم بالیاقتی دارد. وقتی اکران مردمی 
فیلم ها در مشهد برگزار می شود، خبر 
حضور مشهدی ها در سینما تمام فضای 
مجازی را پر می کند و همه از آن به نیکی 
یاد می کنند. مردم مشــهد هنر را خیلی 
خوب می فهمند، به خوبی از آن استقبال 
می کنند و چه بهتر از اینکه در شهر خودم 
از پتانسیل تماشاچی استفاده کنم و در 
آن تئاتر اجرا کنــم. زندگی کردن، راه 
رفتن و معاشرت کردن در مشهد خیلی 
برایــم جذاب اســت. اینجا هر کاری 
می کنم با عشــق انجام  می دهم، چراکه 
در و دیوار این شــهر شاهد هستند که 
چقدر آرزو کردم و خواستم که تئاتر کار 
کنم و حتی یک خبرنگار مقابلم بنشیند و 

با من مصاحبه کند. 
می توانم با استوری گذاشتن 
درآمد کسب کنم اما می خواهم با 

تئاتر خود را اثبات کنم 
این بازیگر خاطرنشــان کرد: از 
جای دیگری شــناخته شدم و درآمد 
کســب کردم اما نمی توانم عشق خود 
به تئاتــر را رها کنم. چه چیزی به غیر 
از عشــق به تئاتــر می تواند درحالیکه 
می توانم با گذاشــتن ۱۵ ثانیه استوری 

پول دربیاورم ۶ ماه خود را درگیر 
تمریــن تئاتر کنــم؟ به این 

واســطه می توانم خود را 
اثبات کنم. 

ی  جــو ا خو
ادامــه داد: البتــه که 

من به صفحــه اینســتاگرام خود نیز 
افتخار میکنم. تک تک پست هایی که 
منتشــر کرده ام برای من یک اثر هنری 
محسوب می شــود و تاثیری که آن ها 
بر مردم گذاشــته را شاید خیلی از فیلم 
و ســریال ها نگذاشــته اند. وقتی تکه 
کلام های خود را در دل شــهر می بینم 
لــذت می برم. وقتی تاثیر آن را بر مردم  
می بینــم  و متوجه می شــوم  که حال 
مردم با پست ها و استوری هایم خوب 
می شود تا آخرش پشت آن می ایستم و 
کاری کــه کردم افتخار می کنم.  وی در 
رابطه با تفاوت فعالیت هنری در مشهد 
و تهران بیان کرد: فعالیت در مشــهد و 
تهران دارای تفاوت اســت؛ چراکه به 
دلیل پایتخت بودن تهران تمام اتفاقات 
مهــم در آنجا رخ می دهد که به نظر من 
قشنگ هم  نیست. شیوه مجوز گرفتن، 
کار کــردن و مواجهه با آدم ها در تهران 
تفاوت دارد، اما آنچه که مشهد برای من 
داشــته پخته شدن بسیار است، چراکه 
برای کاری که می خواهی در مشــهد 
انجــام بدهی باید خیلــی تلاش کنی. 
اگر مقدار عشــقت به هدف و کار کم 
باشد نمی توانی در مشهد فعالیت کنی. 
برای همین است افرادی که به ویژه در 
زمینه های هنری پس از کار در مشهد به 
تهران می روند موفق تر هستند، چراکه 
شرایط سخت تری را تجربه کرده اند و 

پوستشان کلفت شده است. 
نمی خواهــم به تکرار 

بیفتم 
این بازیگــر در رابطه 
با دغدغه هــای خود گفت: 

دغدغه بازیگری مهم ترین دغدغه ای 
بــوده کــه در زندگی خود داشــته ام. 
موسیقی، شعر و نوشتن همیشه همراه 
من بوده اما بــه بازیگری خیلی جدی 
فکر کرده ام و بــرای یک بازیگر قطعا 
مهم اســت که نقش های متفاوت ایفا 
کند. ژانرها نیز برایم سطح بندی ندارد 
و علاقه دارم در بالاترین سطح ژانرهای 
مختلف فعالیت کنم، اما پس از سریال 
نوروز رنگی هرکدام از پیشــنهادهایی 
که لهجه مشــهدی و کار کمدی از من 
خواســتند را نپذیرفتم؛ نه اینکه آن ها 
کارهای بدی بود یا لهجه مشــهدی بد 
است، بلکه نمی خواستم مردم کاراکتر 
تکراری از من ببینند.  خواجوی تصریح 
کرد: هدف من از تئاتر کار کردن نیز نه 
کســب درآمد و نه دیده شــدن است، 
بلکــه می خواهم کار خوبــی را روی 
صحنه ببرم که ســطحم را ارتقا بدهد. 
خداراشکر در شــرایطی قرار دارم که 
مجبور نیستم به دلیل کسب درآمد هر 
کاری انجام دهم. بر این اســاس سعی 
می کنم بیشتر فکر کنم و کاری که به آن 
علاقه دارم را انجام دهم.  وی با اشــاره 
به رســالت خود به عنوان یک هنرمند 
عنوان کرد: فرد بی خیالی نیستم و غصه 
همه چیــز را می خورم امــا از صفحه 
اینستاگرام خود به عنوان تریبون برای 
حرف زدن استفاده نمی کنم. 
هنرمنــد باید با کار خود 
حرف بزنــد و من نیز 
سعی می کنم با کار خود 
سخن بگویم و پشت 

مردم بایستم.

 
فرهنگ و هنــر- جدیدترین 
ساخته حســن فتحی بر مبنای همان 
مولفه های مورد علاقه این کارگردان 
در باب عشق، فتنه و پردازش تاریخی 

دوران معاصر ساخته شده است.
ســریال های  به مانند  جیــران 
اخیر حســن فتحی، افتتاحیه چندان 
شــکوهمندی ندارد. تا ۶ قســمت 
ابتدایی، تصویری از محیط و مناسبات 
میان آدم هایش ارائه می دهد و درست 
از اینجا به بعد اســت که این تور پهن 
شــده، با رونمایــی از جذابیت های 
خــود، رضایت منــدی بیشــتری از 
مخاطبش می گیرد. چالش های جیران، 
شباهت های بسیاری به شهرزاد دارد. 
از عشق مثلثی گرفته تا تصویرگری از 
لایه های زیرین فســاد در حکومت و 
البته نقش قدرت در پیش برد مناسبات. 
در هر دو مولفه، احســاس به مصاف 
اخلاق می رود و چون اخلاق، زمین گیر 
فساد و مناسبات قدرت می شود، نوعی 
حس ترحم ناخواسته متوجه قهرمان 

داستان می شود که از وی یک قربانی 
بزرگ می سازد. این سازه محتوایی، در 
چند سریال اخیر فتحی، نمود داشته 
اســت و همین اتفاق سبب می شود 
تا مخاطب علیرغــم اینکه با بدنه ای 
جذاب از روایت مواجه اســت، اما با 
آگاهی از پایان بندی، چندان غافلگیر 
نشده و به نوعی، کاراکتر جیران )پریناز 
ایزدیار( را از همان ابتدا، در شمایل یک 
قربانی تصور می کند که تلاش هایش 
در مبــارزه با مهدعلیا )مریلا زارعی( 
وی را به آن جایگاه دلخواه او و شــاه 

)بهرام رادان( نمی رساند.
آنچه اما جذابیت های جیران را 

در قیاس با شــهرزاد بیشتر کرده، 
تم زنانه اثر و فتنه هایی اســت 
که به دور از جریانات سیاسی، 

ریشه در مناسبات خانوادگی 
و زناشویی دارد. در شهرزاد، 
ریشــه فتنه از بزرگ آقا )علی 

نصیریان( صادر می شد اما در جیران، 
جنــس فتنه، زنانــه و در یک حالت 
پینگ پونگی میان همســر شرعی و 
مادر ناصرالدین شــاه قرار دارد. این 
دستاورد، از آن سوی بام، خود به پاشنه 
آشیل اثر نیز تبدیل شده است چراکه 
بــا محوریت یافتن ایــن دو کاراکتر، 

مابقی شخصیت ها و جریان های مهم 
آن دوره چندان بسط پیدا نمی کنند که 
از مهم ترین ایــن اتفاق ها می توان به 
موضوع امیرکبیر اشاره کرد که دیدیم 
سریال، تا چه اندازه، به شکلی گذرا از 
کنار آن رد شده و تاثیرگذاری حقیقی 

آن را روشن نمی کند.

البته که باید به این حقیقت تلخ نیز 
اعتراف کرد که جیران علیرغم تمامی 
دســتاوردهایی که به همراه داشته، از 
همان متد همیشگی و امتحان پس داده 
رقابت عروس و مادرشوهر بهره برده 
است و سریال نتوانسته در ابعاد فراتر از 
این رقابت زنانه، چالش موثر دیگری 
را برای مخاطب طراحی و تدوین کند. 
در همین فضا است که ناصرالدین شاه، 
محوریت دراماتیک خود را از دست 
داده و بــه یک عنصر فاقد کارکرد در 

طول درام تبدیل می شود. 
آنچه که سبب می شود تا داستان، 
منبعث از این جریان، شکل تک بعدی 
به خود نگیرد، انتقادهایی است که در 
قامــت وضعیت مملکت داری و 
فســاد گسترده در خاندان قاجار، 

خود را نشان می دهد. 
هرچند که این رویه انتقادی، 
در مسیری موازی با این فتنه زنانه 

پیــش می رود اما اهرم بســیار خوبی 
اســت برای فرار رو به جلوی فیلم از 
آفت زنانه. گرچه که داســتان، بیش از 
آن که خــود را درگیر این چالش های 
تاریخی کند، بیشــتر متمایل به توجه 
شــاه به زنان اطراف خود است که در 
خلاصــه آن می توان به ســه رویکرد 
تقابــل با مهدعلیا، جیران و حتی زنان 

حرمسار اشاره کرد.
جیــران، اگرچــه در افتتاحیه، 
کمــی دور از انتظــار ظاهر شــد و 
نتوانست مخاطب خود را می خکوب 
کنــد اما در ادامــه و زمانی که مقارنه 
شــخصیت پردازی ها بــا فضــا در 
مخاطب نهادینه شد، به اثری جذاب 
تبدیل شــد که شاید تنها دستاورد آن، 
حس رضایت مخاطب از تماشای آن 
بود. وگرنه ســریال فارغ از این مورد، 
دســتاورد ویژه ای به همراه نداشــت 
و نتوانســت بــه مانند شــهرزاد، به 
جریان سازی وسیعی در سطح اجتماع 

دست پیدا کند.

نگاهیبهتازهترینساختهحسنفتحی
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فرهنگ و هنر-   طبق اعلام شــورای راهبردی 
اکران از ۱۸ خردادماه نمایش فیلم های »هناس«، »بدون 
قرار قبلی«، »والدین امانتی«، »بی صدا حلزون« و »نقره 
داغ« در سینماها آغاز می شود. برخی از این فیلم ها از 
تولیدات چند سال قبل سینما هستند که حالا به نوبت 
اکران رسیده اند و برخی هم محصول سال قبل هستند 

که در جشنواره فیلم فجر رونمایی شدند.
در بین این فیلم ها، از »نقره داغ« که قرار است در 
گروه سینمایی آزاد اکران شود، کمتر خبر منتشر شده 
ولی طبق اطلاعات ثبت شده، مشخص است که این 
فیلم به کارگردانی محسن آقاخان محصول سال ۱۳۹۹ 
است و قبلا نامش »جنس لطیف« بود. »نقره داغ« یک 
فیلم اجتماعی- کمدی است و اکبر عبدی همزمان در 

دو نقش زن و مرد بازی کرده است.
داســتان این فیلم درباره مردی اســت که برای 
تصاحب ثروتی، خود را به شمایل یک زن درمی آورد.

»هناس« دیگر فیلمی اســت که با بازی بهروز 
شــعیبی و مریلا زارعی روی پرده می رود. این فیلم 
به کارگردانی حســین دارابی در ژانر درام اجتماعی 
ساخته شده که سال قبل در جشنواره فیلم فجر شرکت 
داشــت. مریلا زارعی که فیلم »کارو« را اکران نشده 
دارد، آخرین بار در ســال ۱۳۹۸ فیلم »ایده اصلی« را 

روی پرده داشت.
»هناس« روایتی آزاد از زندگی شــهره پیرانی، 
همسر شهید داریوش رضایی نژاد، دانشمند هسته ای 
اســت. رضایی نژاد حدود ۱۰ سال پیش در یک ترور 

شهری در مقابل چشمان خانواده به شهادت رسید.
وحید رهبانی، سولماز غنی، امین میری، علیرضا 
نایینی و کوثر حیدری )هنرپیشه خردسال( با حضور 

سیاوش طهمورث دیگر بازیگران »هناس« هستند.
یکی دیگر از فیلم های جشنواره چهلم فجر که از 
۱۸ خرداد روی پرده سینماها می رود، »بدون قرار قبلی« 
است که توسط بهروز شعیبی ساخته شده و او همزمان 
دو فیلم را در حال اکران خواهد داشت؛ یکی به عنوان 

بازیگر و دیگری در مقام کارگردان.
»بــدون قرار قبلی« پنجمین تجربه کارگردانی 
بهروز شــعیبی در سینماست که فیلمنامه آن توسط 
فرهاد توحیدی و مهدی تراب بیگی نوشــته شده و 
پگاه آهنگرانی، مصطفی زمانی، صابر ابر و الهام کردا 

در آن بازی کرده اند.
این فیلم با نگاهی به داستانی از مصطفی مستور 
ساخته شده و  موضوع آن ارادت به امام رضا )ع( است 
و در آن داســتانی اجتماعی از روابط انسانی روایت 

می شود.

شعیبی در چهلمین جشنواره فیلم فجر ، سیمرغ 
بهترین فیلم از نگاه ملی و سربازوطن را دریافت کرده 
بود که جایزه خود را به آســتان قدس رضوی و حرم 
امــام رضا )ع( تقدیم کرد. او همچنین چند روز قبل 
تقدیرنامه عالی کمیسیون ملی یونسکو - ایران را برای 
ساخت »بدون قرار قبلی«، به عنوان فیلم برگزیده سال 

۱۴۰۱ کمیسیون ملی یونسکو - ایران دریافت کرد.
چهارمین فیلمی که راهی اکران می شود، »بی 
صــدا حلزون« به کارگردانــی بهرنگ دزفولی زاده 
است.این فیلم در سی وهشتمین جشنواره فیلم فجر 
به عنوان اولین تجربه فیلمســازی بلند دزفولی زاده 
رونمایی شــد و پس از سه ســال به اکران می رسد. 
هانیــه توســلی، مهران احمدی، پدرام شــریفی و 
محسن کیایی با حضور علیرضا جلالی تبار، بهنوش 
بختیاری، الهه حســینی و بیژن بافــکار بازیگران 

»بی صدا حلزون« هستند.
»بی صدا حلزون« داســتان زنی اســت که بین 
احســاس و منطقش در حال تصمیم گیری است و 

کارگردانش گفته بود که پس از فیلم »پرنده کوچک 
خوشــبختی« ۲۰ ســال بود که فیلمــی در ارتباط با 
ناشنوایان ساخته نشده بود و او قصد داشته با این فیلم 

توجه جامعه را به مسائل ناشنوایان جلب کند.
فیلم دیگــری که اکران خواهد شــد »والدین 
امانتی« از ژانر کودک و نوجوان اســت که سال ۱۳۹۹ 
در جشنواره فیلم کودک و نوجوان اصفهان به نمایش 
درآمد.حسین قناعت، کارگردان این فیلم که اثرش را 
هدیه کوچکی به فعالان فضای سبز معرفی کرده بود، 
»والدین امانتی« را زمان شیوع ویروس کرونا ساخت.

بیژن بنفشه خواه، شبنم قلی خانی، آناهیتا همتی، 
نادر ســلیمانی، رامین ناصرنصیر، یوسف صیادی، 
مرتضی زارع، بهنوش بختیاری، فاطمه هاشمی، عباس 
محبوب و شــهرام قائدی از جمله بازیگران این فیلم 
هستند که در خلاصه داستان آن آمده است: »دختر و 
پسر نوجوانی به دلیل شرایط اقتصادی خانواده آرزوی 
زندگی بهتری را می کنند. آرزوی آن ها برآورده می شود 

و تجربیات تازه ای را با خود به همراه می آورد.«  

اکرانفیلمهایجدیدازاکبرعبدی،مریلازارعیومصطفیزمانی


